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Referat - Skolebestyrelsesmøde 

11. marts 2025, 18:00 – 21:00, Afd. Skovvang 
 

Møde indkaldt af Peter Hvidegaard 
Deltagere:  

Skolebestyrelsen inkl. ledelsesrepræsentanter 
Afbud: Anja, Dorthe, Rikke, Anna (elevråd) 

 

Tidspunkt Emne Ansvarlig 
1800-1830 Spisning  

1830-1840 

 

Velkomst 

- Godkendelse af referat 

Referatet godkendt 
- Agenda 

Ingen bemærkninger til dagens agenda 
 

Peter 

1840-1910 Timefordelingsplan+skoledagens længde 

 
Gennemgang af oplæg v/Tue 
 
Skolebestyrelsen drøfter: 

• At afkorte 10-pausen med fem minutter for at få strukturen 
til at gå op. Ok, da skoledagen forkortes tilsvarende i den 
anden ende 

• Fornuftigt oplæg med en smule afkortning af skoledagen og 
en trinvis forhøjelse af skoledagens længde over 
skoleforløbet 

• Social læring på skemaet som en del af Skolestart for alle i 
børnehaveklasse, 1. og 2. klasse, god idé 

• Ekstra fagtimer fra timebanken: Billedkunst i 1. klasse og en 
ekstra kristendomslektion i 9.klasse, giver god mening 

• Lokale valgfag: Skolen ønsker at lokalt valgfag fremadrettet 
ligger på 7. og 8. klassetrin, i de kommende skoleår vil lokalt 
valgfag ligge på både 7., 8. og 9. årgang, da faget er to-
årigt 

• Interessefællesskaber og brobygning 5.-6. klasse: Har været 
overvejet i ledelsen som mulige prioriteringer af timebanken 
og står fortsat på oversigten men uden timer. De linjer 
udgår af den endelige timefordelingsplan 

 
Skolebestyrelsen kvitterer positivt for oplægget og prioriteringerne 
og godkender timefordelingsplanen og skoledagens længde. 
 

Tue 

1910-1920 Elevrådet har ordet 
 

Drøftelser i elevrådet: 

Elevrådsrepræsentanter 
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• Skal/kan Lillerød renoveres løbende, når nu vi om nogle år 
skal samles på afd. Skovvang? SB er opmærksomme på, at 
der med de tidshorisonter, der er for samlingen fortsat skal 
investeres politisk i Lillerød. Fx i udeområderne, hvor der er 
en parkourbane på vej. 

• Trafik: Der er sendt et elevspørgeskema ud på afd. Lillerød 
ifht, hvorvidt eleverne benytter fodgængerfeltet, når de 
krydser Frederiksborgvej til skolen  
 

1920-1940 Tildelingsmodel – del 1 

 

Oplæg v/Peter 
 

Skolebestyrelsen drøfter: 
• Tildelingsmodellen besluttet i 2024 står med den nye BSU-

beslutning uændret, og Lillevang skal kommende skoleår 
reduceres med 2,55 mio DKK 

• Indeks-100: Der findes ikke data på de supplerende og 
understøttende behov på skolerne, kun på andel og 
socioøkonomiske faktorer ifht segregeringen af elever 

• Fordelingen mellem skoler: SB anerkender de øvrige skolers 
behov, generel underfinansiering af området 

• SB undrer sig over og udtrykker kritik af forvaltningens 
manglende proces omkring tildelingsmodellen og 
indstillingerne til BSU 

• Politikernes – gode – prioritering af to-voksenordning: 
Drukner i reduktionen ifm konsekvenserne af den nye 
tildelingsmodel 

• Kommunikation fra SB til den øvrige forældregruppe og 
omverdenen (herunder politikerne) 

 

Peter 

1940-1950 PAUSE  

1950-2020 Tildelingsmodel – del 2 
 

Fortsatte drøftelser: 
• SB ønsker snarlige drøftelser/kommunikation med politikerne 

omkring konsekvenserne af den seneste BSU-beslutning. 
Peter går videre med det 

• Opbakning fra SB til at bestyrelsen efter dialoger med 
politikerne vurderer behovet og effekten af at kommunikere 
konsekvenserne bredt, også til skolens brede 
forældregruppe og omverden. Drøftes på SB-mødet 3.4. 
 

Peter 

2020-2050 

 

Budget 

 
Oplæg v/Tue 

 
Skolebestyrelsen drøfter: 

Tue 
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• Overførsel af mindreforbrug samt rest fra kompensation af 
tildelingsmodel 2025 gør at skolen fastholder nuværende 
niveau og ikke skal reducere i antal ansatte 

• Konsekvensen er at de mertildelinger, der er lagt ud politisk 
(to-voksenordning) ikke vil mærkes som en forøgelse men 
status quo 

• Budgettet sendes med ud med referatet mhp godkendelse 
på mødet 3.4. 
 

 

2050-2100 Evt. (Næste møde 03.04.2025 – afd. Lillerød)  

 

Bilag: Budget 2025 

 


